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  З А П И С Н И К  

 

са XII редовне седнице Савета Филолошког факултета Универзитета у Београду, 

 одржане у четвртак, 18. фебруара 2021. године са почетком у 11.00 часова у Сали за 

седнице Филолошког факултета 

 

ПРИСУТНИ: проф. др Александар Милановић, проф. др Катарина Расулић, проф. 

др Душка Кликовац, проф. др Бошко Сувајџић, доц. др Јелена Гинић, доц. др Јован 

Чудомировић, проф. др Јасмина Московљевић Поповић, проф. др Ирена Шпадијер, проф. 

др Адријана Марчетић, доц. др Мејсун Гарајбе Симоновић, виши лектор Мирна 

Стевановић, доц. др Невена Цековић, Весна Видовић, Валентина Тасић, Томислав Матић, 

Зоран Вучић, Александар Гаталица, Соња Михајлов, др Ивона Лађевац, Коста Болић, 

Емил Зороњић, Марина Сутугина и Матеја Шуша.  

Одсутни с извињењем: проф. др Весна Спасић Јокић, проф. др Мирјана Радовић 

Марковић, Велибор Видић и Марко Јелић. 

 Седници су присуствовали и в. д. продекана проф. др Ивана Трбојевић Милошевић, 

в. д. продекана доц. др Маја Савић, в. д. продекана доц. др Балша Стипчевић, студент 

продекан Лена Весковић, дипл. правник Катарина Живановић и виши референт, дипл. 

правник Марија Гајић. 

 Председница Савета проф. др Ирена Шпадијер је отворила седницу и поздравила 

присутне чланове Савета. Објаснила je разлоге хитности заказивања седнице. 

Констатовала је да постоји кворум за рад и пуноважно одлучивање Савета.  

Председница Савета је упознала чланове са предложеним Дневним редом.  

За реч се јавио Зоран Вучић и истакао да су материјали достављени дан пре 

седнице, да  убудуће материјалe треба раније припремити и доставити и да је то сугестија 

за све наредне седнице. Председница Савета, проф. др Ирена Шпадијер захвалила je на 

изнетој сугестији и подсетила присутне како им је у позиву за седницу образложено зашто 

ће материјал бити накнадно достављен, да су избори одржани 11. фебруара а да је одмах 

12. фебруара послат позив за седницу Савета са назнаком да ће материјал бити накнадно 

достављен, да је документацију требало припремити, као и да су 15. и 16. фебруар били 

нерадни дани због чега је материјал послат првог радног дана у недељи, 17. фебруара. 

Александар Гаталица се јавио за реч и сложио се са изнетом сугестијом Зорана 

Вучића и предложио да се материјали убудуће члановима Савета достављају у штампаном 

облику на седници како не би морали са телефона да прегледају материјале  који су им 

послати. Председница Савета захвалила је на изнетој сугестији и рекла како се материјали 

достављају у електронском облику јер је то еколошка политика Факултета, али како ће 

убудуће чланови Савета добијати и штампани материјал уколико желе. За реплику се 

јавила и доц. др Јелена Гинић. 

 

Након завршене дискусије, председница Савета, проф. др Ирена Шпадијер је 

позвала чланове Савета да се изјасне о предложеном дневном реду. 

 

Дневни ред је усвојен једногласно. 

     1. 
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ИЗБОР ДЕКАНА ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА  

Универзитета у Београду за мандатни период од школске 2020/2021. до школске 

2022/2023. године. 

 

Председница Савета, проф. др Ирена Шпадијер је прочитала Одлуку Наставно-

научног већа Филолошког факултета Универзитета у Београду бр. 692/1 од 12. 02. 2021. 

године којом је др Ива Драшкић Вићановић, редовни професор, предложена за декана 

Филолошког факултета Универзитета у Београду за мандатни период од школске 

2020/2021. до школске 2022/2023. године. 

За реч се јавила проф. др Душка Кликовац. Изјавила је да јој је драго што је 

преостао само још један корак до изласка Факултета из институционалне кризе и што је 

Факултет нашао снаге да превазиђе нагомилане проблеме и да је Наставно-научно веће, 

први пут после 15 година, тајним гласањем изабрало свог кандидата за декана, те да  сама 

та чињеница заправо наговештава да Факултет чекају бољи дани. 

Председница Савета је предложила да се приступи тајном гласању за декана. 

Предложила је да Комисија за избор декана Филолошког факултета Универзитета у 

Београду, изабрана на седници Савета 29. 12. 2020. године, коју чине доц. др Невена 

Цековић, представник из реда наставе, доц. др Јелена Гинић, представник из реда наставе, 

доц. др Јован Чудомировић, представник из реда наставе, Весна Видовић, представник из 

реда ненаставног особља и Матеја Шуша, представник из реда студената, приступи 

организацији тајног гласања. 

 

После завршеног тајног гласања, доц. др Јован Чудомировић, члан Комисије,  

прочитао је извештај о гласању након што су утврђени резултати. Комисија је примила 27 

гласачких листића, колико има чланова Савета, гласању су приступила 23 присутна члана 

Савета, а 4 гласачка листића су остала неискоришћена. Пребројавањем гласова Комисија 

је утврдила да су 23 члана Савета гласала ЗА, није било уздржаних и није било гласова 

против.  

На основу резултата гласања утврђено је да је проф. др Ива Драшкић Вићановић 

једногласно изабрана за декана Филолошког факултета Универзитета у Београду. 

 

Са 23 гласа ЗА, нико против, нико уздржан, донета је  

      

О Д Л У К А 

 

 Др Ива Драшкић Вићановић, редовни професор, изабрана је за декана Филолошког 

факултета Универзитета у Београду за мандатни период од школске 2020/2021. до 

школске 2022/2023. године. 

 

Председница Савета проф. др Ирена Шпадијер је честитала члановима Савета и 

члановима Наставно-научног већа Факултета на избору декана Филолошког факултета 

Универзитета у Београду у пуном мандату.  

Председница Савета  је истовремено захвалила досадашњој в. д. деканки, проф. др 

Јелени Костић Томовић, као и целокупном в. д. деканском колегијуму, на раду и труду и 

истакла да су они изванредно и предано радили на  пословима који су их дочекали. 
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Истовремено је констатовала престанак мандата и обављања функције в. д. декана 

Филолошког факултета проф. др Јелене Костић Томовић и наставак рада Факултета са 

новим, изабраним деканом. 

 

Председница Савета је подсетила чланове Савета да, у складу са Статутом 

Факултета, након избора декана тајним гласањем, Савет очекује избор продеканā које 

декан предложи и заказала следећу седницу Савета за четвртак, 25. 02. 2021. године са 

почетком у 12.00 часова, на Филолошком факултету. 

Навела је ће чланови Савета у току сутрашњег дана добити и позив у писменој 

форми и подсетила чланове Савета да Савету предстоји и усвајање финансијског 

извештаја, али након што предлог Финансијског извештаја претходно усвоји Наставно-

научно веће Факултета, те да ће у складу са тим, члановима Савета бити достављени 

материјали за седницу након што се заврши електронска седница Наставно-научног већа 

Факултета. Председница Савета је још једном замолила чланове Савета за разумевање у 

вези са временом достављања материјала за седницу. 

 

 

* 

Седница је закључена у 11.40 часова. 

 

 

ЗАПИСНИК ВОДИЛА     

  

 

Марија Гајић                                                             

          ПРЕДСЕДНИК САВЕТА 

                                                                                         ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА 

 

 

 

Проф. др Ирена Шпадијер 


